

香港教育工作者聯會黃楚標學校通告第 17056 號
聖誕聯歡會及聖誕假期通函事宜

敬啟者：

普天同慶的聖誕節即將來臨，本校將於 12 月 21 日〈星期四〉舉行聖誕聯歡會。為增加節日氣氛，學生可以穿著便服回校，亦可以扮作與聖誕節有關的人物，如天使及聖誕老人等。當日上課時間為上午 8:30 至中午 11:45，敬請 貴家長留意。

當天活動安排如下：

| 時間 | 活動 | 備註 |
|-------------|----------|----|
| 08:30-09:00 | 班主任課 | |
| 09:00-10:00 | 全校禮堂活動 | 帶筆 |
| 10:00-11:45 | 在班房舉行聯歡會 | |

12 月 22 日至 1 月 2 日為聖誕假期，同學須於 1 月 3 日如常於上午 8:30 準時上學。

一至五年級考試及六年級測驗將分別 1 月 18 日至 1 月 23 日，請 貴家長督促子女善用假期溫習及完成作業，以爭取優異的成績。

如有查詢，歡迎致電 2109 0087 聯絡本校吳永耀主任。

此致
貴家長



黃錦良 謹啟
黃錦良

二零一七年十二月十一日

--X

香港教育工作者聯會黃楚標學校通告第 17056 號回條
聖誕聯歡會及聖誕假期通函事宜

回條請於 13/12
前交回班主任

敬覆者：

本人為學生_____（_____班 / _____學號）之家長，已知悉 貴校「聖誕聯歡會及聖誕假期」安排。

此覆

香港教育工作者聯會黃楚標學校校長

家長簽署：_____

家長姓名：_____

聯絡電話：_____

日期：2017 年 _____ 月 _____ 日

* 請在適當方格 內加『✓』

HKFEW Wong Cho Bau School

Notice for Christmas Activities and Christmas & New Year holidays

Ref.:17056

Date: 11th December, 2017

Dear Parents / Guardians,

For the upcoming Christmas, our school is going to organize a series of Christmas activities and party to celebrate the festival on 21st December, 2017 (Thursday). Students are allowed to dress casual that they are advised to wear clothes related to Christmas such as angels and Santa Claus. Besides, the school hours will be from 8:30am to 11:45pm.

The details of the activities are as follow:

| Time | Activity | Remarks |
|---------------|--|----------------------------------|
| 08:30 - 09:00 | Class teacher lesson | |
| 09:00 - 10:00 | Student will have Christmas party in the hall | Please remember to bring pencils |
| 10:30 - 11:45 | Student will have Christmas party in the classroom | |

Students will have Christmas and New Year holidays from 22nd December, 2017 to 2nd January, 2018. Students will be back to school on 3rd January at 8:30am as usual.

The P.1-5 Exam and P.6 Test will start on 18th January to 23rd January respectively. Parents are advised to help their children to do revision so that they can perform better in the test/exam.

For other enquiry, please contact the teacher in charge Mr. Ng at 2109 0087.

Thank you for your attention.



Yours faithfully,

K.L. Wong
Headmaster

--X

Ref.:17056

**Return the slip to Class
Teacher by 13/12**

Reply Slip

Notice for Christmas Activities and Christmas & New Year holidays

Dear Principal,

I, parent of _____ (name of student) , _____ () (class and class no.) have already read and acknowledged the captioned circular regarding the arrangement of the Christmas Activities and Christmas and New Year holidays.

Signature of Parent/ Guardian: _____

Name of Parent/ Guardian: _____

Contact No.: _____

Date: _____